
ZAPISNIK SA,SASTANKA UPRAVNOG ODBORA KKZ

Upravili odbor KKZ, u sastavu® Samoe, Lukas, Hoholač, Stinčević, 
Kodmja, Vulpe i Turković /odsutni: Rajković, iz objektivnih raz
loga i Gotovac/, na sastan ku održanom 25. 1. 1966, donio je 
slijedeće zaključke i prijedloge:

1. Predsjednik KRZ Hilan bamec je predložio da se 
sa dužnosti potpredsjednika mijeni Ton Gotovac. Prijedlog ni
je prihvaćen^ £^.1^ ‘ Za——e <S|Lo oe# . ,

2. Umjesto Lukasa,organizacija projekcija filmova 
KKZ u mjestima izvan Zagreba preuzeo je Turković, a Lukas će 
mu pri tome pomoći.

3. Došlo je do promjena u inventarskoj komisiji: 
Gotovca će zamijeniti Stinčević.

4. Treba nabaviti 16 mm traku. /Traka nije bila 
kupljene. jer se ponudioc nije javio./

5. baiec nije nabavio 8 m traku zbog nedostatka 
novca.

6. Odlučeno je da se kupi magnetofonska vrpca i po
red poskupljenja iste.

7. Hoholač nije odnio na popravak tehniku, ali će 
to učiniti u najskorije vrijeme.

8, Rajković će nabaviti cilinder-bravu za vrata od 
dvorane.

9. Treba nabaviti ključ od staklenih vrata.
lo. Nabavljeno je loo kom. novih članskih knjižica.
11. isteku jo odobreno plaćanje troškova oko prije

voza tehnike u iznosu od 35 R&.
12. Ilubazinu će se poslati stroga onamena zbog ne- 

vračanja posu tene tehnike i neplaćanja penala. Ukoliko ni to 
ne pomogne, povest će se protiv njega sudski pc^tupak.

13. Odlučeno je da Sušac plati penale koje je dužan, i 
da će u slučaju neplaćanja biti isključen iz Kluba.

14. Penali će se naplaćivati od dana kada je donese
na o tom pitanju odluka Upravnog odbora, tj, od

15. Odlučeno je da se sa tabanom uspostave čvršći 
kontakti.

16. Prinječeno je, da Gotovac i Lukas nisu uredili 
zidove Kluba sa slikama i podacima iz historijata filma kao, 
što su to obećali.

17. Komisija za film će organizirati u četvrtak 
projekciju Hodakovog filma "Dinar" radi donašanja odluke o skra
ćivanju istog.



18. novogodišnje čestitke su poslane, ali nažalost 
nisu bile vlastite izvedbe.

19. ŠAMPIOJUTt 
Organizacioni odbor šampionata u sastavu HoholaČ /predsjednik/, 
Kodrnja i Turković /članovi/, u najskorije vrijeme će odredi
li termine održavanja šampionata i propozicijo. Propozicije 
će biti objavljene i u Biltenu. Ova će godine na šampionatu 
moći učestvovati i obiteljski filmovi kao posebna kategorija, 
najboljima će biti dodjeljena diplo ia.




